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Fråga från Miljöpartiet de Gröna i Täby

Fråga till barn- och grundskolenämndens ordförande Petter Norrthon gällande

att vårdnadshavare ombeds hålla sina barn hemma med anledning av att

förskolan har personalbrist.

Det har kommit till vår kännedom att under flertalet tillfällen under de sista året

har privata förskolor mailat vårdnadshavare och tillfrågat dem om möjligheten

till att barnet kan vara hemma. Skälet som har angivits har varit personalbrist

på förskolan. Förskolan har ingen extra personal att tillgå vilket föranleder

denna indirekta uppmaning till vårdnadshavare att inte ta sitt barn till förskolan.

Min fråga är:

Är det rimligt att förskolor, som aktivt uppmanar vårdnadshavare att ha sina

barn hemma, att de ska ha samma förskolepeng som de förskolor som har extra

personal på plats och kan genomdriva verksamheten som det är stipulerat i

läroplan för förskolan (Lpfö18)?
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